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Z A P I S N I K
Sa sednice Skupstine Srpskog triatlona

Daum i mesto održavanja: 23. 02. 2022. Beograd, Delata House, Vladimir Popovića 6-8
Sednica je počela sa radom u 15:00 časova.
Sednici je prisustvovalo 14 članova Skupštine STU sa pravom glasa: TK “ATP”, TK „Tamiš“,

TK „Dynamic“, Klub ekstremnih sportova Kragujevac, TS Beograda, TK „Sprint”, TK „TriOgy
Racing“, Vojvođanska triatlonska unijaq, SK „Sporticus“, STU „Sava, STU „Patrik“, TSU “Trijumf”,
SUT “3.sporta Ahil” i Marija Desivojević Cvetković.

Sednici nije prisustvovalo 4 članova Skupštine STU sa pravom glasa i to: TK „Olimpija“, TK
„Bor“, “ SU “Titan” i “11Tri”.

Sednicom je predsedavala Marija Desivojević Cvetković, predsednica Srpskog triatlona na čiji
predlog je jednoglasno usvojen

DNEVNI RED:
I deo
1. Otvaranje sednice i utvrđivanje kvoruma
2. Usvajanje zapisnika sa elektronske sednice Skupštine STU
3. Izveštaj o radu u 2021. godini
4. Izveštaji o finansijskom poslovanju u 2021. godini

II deo IZBORI
1. Utvrđivanje kvoruma
2. Izbor novog rukovodstva ST

2.1.Predstavljanje programa kandidata za izbor predsednika ST
2.2.Izbor predsednika ST
2.3.Izbor 4 člana Upravnog odbora ST

3. Razno

Tačka 1.
Predsednica ST je prozivkom članova Skupštine ST konstatovala da sednici prisustvuje 14

članova Skupštine ST sa pravom glasa od 18 koliko Skupština ST ima i da u skladu sa članom 35.
Statuta Skupština ima kvorum i može raditi i donositi odluke.

Na predlog Predsednice ST, Skupština je donela odluku da Šimo Čičković vodi zapisnik.

Tačka 2.
Članovima Skupštine je dostavljen tekst zapisnika sa prethodne sednice Skupštine STU.

Imajući u vidu da nije bilo primedbi na tekst zapisnika, predsednica je stavila na glasanje.
Skupština je jednoglasno donela odluku o usvajanju zapisnika sa prethodne sednice Skupštine.

Tačka 3.
Predsednica je u kratkom izlaganju informisala članove Skupštine o aktivnostima koje su

realizovane u 2021. godini uz napomenu da je detaljan pisani izveštaj dostavljen svim članovima
Skupštine ST.

Diskusija:
- Ivan Budja (TSB) je izneo stav da izveštaj o trkama nije detaljan i konkretan i da bi trebali

uvesti nagradu za najbolje organizovanu trku
- Aleksandar Dmitrović („Sporticus“) je predložio da se uradi bolja selekcija organizatora

takmičenja, kao i da se naš kalendar sinhronizuje sa kalendarom Evropskog triatlona i
državama u okruženju.
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- Slobodan Popovski iz udruženja triatlonskih sudija je predložio da se za sudije izvrši
nabavka nove opreme

Skupština je jednoglasno usvojila Izveštaj o radu u 2021. godini.

Tačka 4.
Šimo Čičković, generalni sekretar ukratko je upoznao članove Skupšitine sa dokumentima koji

se odnose na finansijsko poslovanje i koje su dostavljeni svim članovima, uključujući i 3 revizorska
izveštaja saglasnosti koji se odnose na namensko i zakonsko trošenje sredstava dobijenih od
Ministarstva omladine i sporta i to za:

- redovan godišnji program ST
- program kampova perspektivnih sportista
- Evropski juniorski kup.
Javnim glasanjem, Skupština je jednoglasno usvojila finansijske izveštaje za 2021. godinu.

II deo IZBORI
Ovim delom sednice, predsedavao je Šimo Čičković, generalni sekretar

Tačka 1.
Predsedavajući je konstatovao da nastavku sednice od 18 predstavnika članova sa pravom glasa

prisustvuje 14 i da Skupština može donositi punovažne odluke

Tačka 2.
2.1. Marija Desivojević Cvetković, dosadašnja predsednica ST i kandidatkinja za novu

predsednicu je kroz PPT prezentaciju predstavila predlog programa rada Srpskog triatlona za period
2022.-2026. godinu. Pisani predlog programa dostavljen je svim članovima ST.

Diskusija:
- Ognjen Stojanović je predložio da se u cilju poboljšanja marketinga zaposli osoba koja bi

radila na ovim poslovima.
- Srđan Stojkov (TK „Tamiš“ je predložio da se u narednom periodu da maksimalna podrška

radu sa mladim kategorijama i da se nastavi sa organizacijom kampova za perspektivne
sportiste

- Aleksandar Dmitrović („Sporticus“) je predložio da se pokrenu aktivnosti na izmeni
kategorizacije sportova i da se preispita status pridruženog člana ST

2.2. Skupština je javnim glasanjem jednoglasno izabrala Mariju Desivojević Cvetković za
predsednicu Srpskog triatlona sa mandatom od 4 godine
2.3. Na predlog Predsednice ST, Skupština je javnim glasanjem jednoglasno za članove
Upravnog odbora Srpskog triatlona izabrala
- Savić Vladimir
- Slobodan Radoičić
- Ognjen Stojanović
- Violeta Kovačević

Tačka 3.
Nije bilo predloga niti rasprave po ovoj tački dnevnog reda

Sednica je završena u 16:00 časova

Zapisničar Predsednica ST
Šimo Čičković Marija Desivojević Cvetković


